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Št. zapisnika: 18/22-24 

Ljubljana, 4. 12. 2023 

Zapisnik 18. redne seje predsedstva JZS 

 

Člani predsedstva: Robert Anžič, Igor Benko, Marko Erker, Aleš Lajovic, Maks Merela, Matej 

Mihailovski, Klemen Mihalič, Samo Milanič, Lea Pavrič, Maks Petrič, Damijan Potrpin, Miha Staut, 

Damijan Šinigoj, Bernard Štiglic, Jure Tičar, Marko Zakrajšek, Walter Zakrajšek 

 

Člani NO: Miha Čekada, Sašo Finžgar, Robert Rehar 

 

Prisotni na trenutni seji so podčrtani. 

 

Seja se je pričela ob 18:20. 

 

Dnevni red 

1. Sprejem dnevnega reda 
2. Potrditev zapisnika 17. seje predsedstva 
3. JZS opravila in realizacija sklepov 
4. Poročila in realizacija sklepov 

4.1. Poročilo predsednika 
4.2. Poročilo tajnika 
4.3. Poročilo blagajnika 
4.4. Poročilo katastra 
4.5. Poročilo JRS 
4.6. Poročilo službe za varstvo jam 
4.7. Poročilo službe za izobraževanje 
4.8. Poročilo varnostno tehnične službe 
4.9. Poročilo službe za jamsko in tehnično potapljanje 
4.10. Poročilo službe za šport 
4.11. Poročilo službe za jamski turizem 
4.12. Poročila članov predsedstva 

5. Nadzorni odbor 
6. Razno 
 
Ad. 1 
Nekoliko popravljen dnevni red je soglasno sprejet. 

 

Ad. 2 

Predsedstvo sprejema zapisnik 17. seje. 

Sklep 032/22-24: Predsedstvo sprejema zapisnik 17. seje. 

 



Ad. 3 

Nismo obravnavali. 

 

Ad. 4 

Predsednik: 

Udeležil se je štabne reševalne vaje v Postojni, katere scenarij je predvideval množično nesrečo v 

Postojnski jami. 

Z vodjo vaje v Škocjanskih jamah je prediskutiral tudi to vajo. 

 

Tajnik: 

Pošto sproti pobira. E-pošto posreduje. Največ problemov je imel s pošto za JRS – 6% pošiljk ni bilo 

dostavljenih! 

 

Blagajnik: 

Stanje na računu: 24.866,19 € 

Plačal je cca. 70.000 € večjih računov – novo vozilo in oprema. Plačan je bil račun od IZRK, tudi zahtevek 

za poplave je šel v izplačilo. Bil je na sestanku na Upravi. Napisal je finančni plan JRS za 2024. S 

predsednikom sta podaljšala limit. 

 

Kataster: 

Sredstva so sproščena, zato se lahko konča vrednotenje. 

 

Sklep 033/22-24: Za vrednotenje namenimo 18.000 €. Vodja katastra izvede vrednotenje. 

 

JRS: 

Od Službe za razvoj na Upravi si obetamo sredstva za razvoj reševalne čelade. 
Imeli smo dve vaji na žičniških napravah. Štirje predstavniki so se udeležili predstavitve reševalnih služb 
na drugem tiru Divača-Koper. Štirje drugi so se udeležili štabne vaje v Postojnski jami. Nekaj jih je bilo 
na dimniku TE Trbovlje, kjer so pri vrhu sanirali del pločevine. Začeli so se popisi opreme po RC. Bili so 
na sestanku na Upravi.Predlogi za dopolnitve priročnika za uporabo brezpilotnih letalnikov so oddani. 
Naslednje leto naj bi se začeli izvajati tečaji.Cenik JRS je posodobljen in bo pred sprejetjem šel v 
pregled. 
 
Varstvo jam: 

Ni bilo dogajanja. 

 

Izobraževalna služba: 

Ni bilo dogajanja. 

 
Varnostno tehnična služba: 

Ureja certifikate za udeležence tečaja ITRA. 
 
Služba za jamsko in tehnično potapljanje: 

Ni bilo poročila. 
 
Služba za šport: 



Ni bilo poročila. 

 

Služba za jamski turizem: 

Ni bilo poročila. 

 

Člani predsedstva: 

Komisija za priznanja bo še ta mesec objavila razpis za priznanja JZS. 

 

Ad. 5 

Predsednik NO se je pogovoril z Robijem Marnom glede pisanja na jamarskem dopisnem seznamu. 

Spet smo imeli problem z nedostavljeno e-pošto. 

Prav bi bilo, da službe namesto privatnih uporabljamo e-poštne naslove služb. 

 

Ad. 6 

Imenovali smo inventurno komisijo, ki bo izvedla inventuro JRS in ostalih služb JZS. 

 

Sklep 034/22-24: Inventurna komisija: Den Vrhovnik, predsednik, in Marko Erker, Vid Trebše, člana. 

 

Predlog je, da se bronasti priznanji CZ podeli medicinski in minerski ekipi, predlagali bi podelitev na 

Brdu. Za srebrno predlagamo Marka Erkerja, ki bi raje predlagal Tanjo Podržaj. Za zlato bi predlagali 

Roberta Reharja. 

 

Seja je bila zaključena ob 20:30. 

 

Zapisnikar: Marko Erker 


